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Mil Palmeras Boulers 
Association Socio Cultural de Pensionistas de Mil Palmeras 

    

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Mil Palmeras Boulers  

2021-10-27, Mil Palmeras 

Närvarande  Lennart Måssebäck, ordförande 
Reino Hartikainen 
Annika Tyxhén  
Peter Falk 
Lotta Parment 
Ewa Rydberg 
Harry Ansamaa 

1  Protokoll 

Dagens protokoll justeras av ordföranden. 

2  Årsmötets genomförande, kvarstående frågor 

Av 100 betalande medlemmar var ca 70 närvarande vid årsmötet. 
Till nästa årsmöte kommer det att finnas fler lotter och vinster.  
Medaljer/statyetter kommer att delas ut vid KM, ej vid andra typer av interna spel. 

3  Höstens kvarvarande program 

Månadsavslutningar, After Boule, lördag 2021-10-30, 2021-27-11 samt  
julboule 2021-12-30. 

4  Information från Serieföreningen 

Serieföreningen har Höstmöte den 18/11.  
Från styrelsen närvarar Lennart Måssebäck och Lotta Parment samt från 
Spelkommittén Matts Stenseth. 
Serieföreningens nästa årsmöte planeras till februari 2022. Motioner skall vara 
inskickade senast 2021-11-30. 

5  Våren 2022 

Klubben avvaktar med vårens spelplan till efter Serieföreningens möte  
den 2021-11-18 med hänsyn till eventuella riktlinjer. 
 
Serieföreningen ansvarar för samtliga klubbars tävlingskalendrar där man bjuder in 
andra, varje klubb anmäler sina tävlingar som därefter läggs ut. 



Mil Palmeras boulers förespråkar ett separat seriespel på våren och ett på hösten. 
 
Styrelsens spel- och tävlingskontakt, Ewa Rydberg, undersöker hur klubbens 
seriespelslag ser ut, hur många lag och vilka medlemmar som ingår i varje lag. 
 
Klubben avser att bjuda in till ”Mil Palmeras Open” dubbel, en tävling på våren och en 
på hösten. 
 
Enligt önskemål från medlemmar bör information om tävlings- och seriespel anslås 
på anslagstavlan.  
 
Till vårens spel har ordförande i uppgift att undersöka och införskaffa ett nytt 
banfördelningsprogram till sociala spelen. 

6  Klubbens kläder 

Ordförande kontaktar en firma för prover och pris. Medlemmar betalar själva. 

7  Banor mm  

Bankommittén undersöker pris på grus till bana 16.  
Byggnader rapporteras vara i gott skick.  
Sargerna på banorna behöver målas. 

8  Vår hemsida 

Peter Falk har uppdraget att uppdatera och förbättra klubben hemsida. 

9  Uppgifter på hemsidan 

Namn, telefonnummer och mejladresser till styrelsens medlemmar ska finnas 
tillgängligt på hemsidan. 
Valfritt om någon även vill ha sitt foto. 

10  Antal medlemmar i klubben 

Det är inte aktuellt att ha ett maxantal i nuläget. 

11  Inköp av hjärtstartare samt träning HLR 

Ordförande undersöker om klubben kan få en kurs i HLR till våren. 

12  Övriga frågor 

Önskemål om inköp av grill/stekplatta för korvförsäljning. 
Ordförande donerar en grill, kokplatta och kastrull finns redan.  
 
Frågan om vem som ansvarar för eventuell korvförsäljning tas upp på 
nästkommande After Boule (30/10). 
 

 



 
Lotta Parment kan tillsammans med en person till ansvara för söndagarnas 
flaskboule. Lotta undersöker vem som vill vara medansvarig. 
 
Nästa årsmöte preliminärt 26-03-2022. 
 
Nästa styrelsemöte 20-11-2021 kl 13.00 på Olympia 

 

 

 

Mil Palmeras 2021-10-28 

Vid protokollet:    Justeras:  
 

 

Annika Tyxhén   Lennart Måssebäck  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


